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U hebt het college op 27 september artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over de

veiligheid van en rondom de Luciakerk in Ravenstein. In deze brief beantwoorden wij uw

vragen puntsgewÍjs.

1. Is het college op de hoogte van de ernstige situatie (zie nieuws DW Oss 24 september jl. )
welke uit het onderzoeksrapport van najaar 2018 naar voren komt?

Naar aanleiding van signalen over risicovolle onveiligheid is op 3 oktober jl. door

deskundigen van de afdeling VTH inspectie uitgevoerd naar de constructieve veiligheid en

de veiligheid voor de omgeving. De algehele stabiliteit is beoordeeld. Conclusie is dat op

dit moment de veiligheid in de openbare ruimte niet in gevaar is, ook niet voor

onderdelen. Er hoeven geen maatregelen te worden getroffen. Wel is er in de kerk risico

op het vallen van stucwerk. Wij begrijpen daarom de maatregel van de eigenaar om de

kerk gesloten te houden voor publiek.

De aanleiding is aantasting van de houtconstructie van de kap. De constructieve veiligheid

is nu niet in het geding. Op termijn zal dit hersteld moeten worden. Mocht de situatie van

de kerk over circa een jaar nog niet aangepast zijn dan wel dat er nog geen ingediend

restauratieplan ligt, dan zullen we de eigenaar aanspreken om de constructieve situatie op

dat moment opnieuw te monitoren.

2. Zo ja, is er dan voor het gemeentebestuur geen aanleiding geweest om maatregelen te

treffen in de openbare ruimte?

Zie het antwoord op vraag 1.
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3. Beschikt het college over het onderzoek van MVL?

Nee, nog niet. Bij de inspectie, waarbij de parochie aanwezig was, is afgesproken dat wij

als gemeente het rapport op korte termijn vertrouwelijk zullen ontvangen.

4. Zo ja, is dit het enige rapport of is er additionele informatie betreffende de staat van de

Luciakerk?

Wij beschikken als gemeente over het onderzoeksrapport "onderzoek naar Stucgewelven"

d.d.29 mei 2018. Opgesteld door Rasp-stuc advice en design, Willem Coolen decoratief &

monumentaal schilderwerk. Dit rapport gaat alleen over de staat van het stucwerk en

schilderwerk.

5. Als er additionele informatie is, welke conclusies betreffende de staat van de Luciakerk

worden daarin getrokken?

In het rapport over stucwerk staat geschreven dat er mogelijk stukjes stucwerk kunnen

vallen. Voor het stucwerk in de lantaarn van de koepel wordt aangegeven dat daar een

groter gevaar is voor vallende delen stucwerk. Om de kerk open te stellen, wordt

geadviseerd hier eerst herstelwerkzaamheden uit te voeren om de veiligheid te

garanderen. Verder gaat het rapport meer over de decoratieve kwaliteit van het stuc- en

schilderwerk en hoe dit hersteld moet worden.

6. Is het college van mening dat de veiligheid van de inwoners gegarandeerd is als ze in de

buurt van de Luciakerk lopen?

Zie daarvoor het antwoord op vraag 1.
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